

净味实木透色宝系列

ODORLESS WOOD TRANSLUCENT TREASURE

产品用途

- 用于高端实木家具，木制品的底材填充及底着色。

产品特性

- 本品采用进口树脂结合填充性好的填料精心研制。具有与底漆的附着力好、柔韧性好、填充性好等特点，填充性优于PU格丽斯，可省一遍底漆。
- 不易沉底；防沉性好，颜色层次感强，擦涂后可喷PU高渗透底漆或PU颗粒底漆。
- 施工简便，易擦易收，干速快，省时，省工，省底漆，冷热循环后。
- 环保净味，施工气味较小，施工后残留气味明显比格丽斯及其它填充剂好。产品溶解力强，可加艳丽色精、高透色浆调色。
- 高填充、不下陷，喷涂底漆后不易起泡、透明度高、填充性好，两遍底漆可以封闭水曲柳底材。
- 易擦涂好收、木纹着色纹理清晰自然、层次感强，擦涂后2小时可喷底漆附着着力好、不脱层。

产品独特性

- 符合GB18581—2009标准要求，环保安全。可加知木高透艳丽色精或高透色浆调色。打磨打穿后，在磨穿的位置粘上原来的调好的颜色重新擦涂，整体颜色又会回到原来一样，无痕迹，提高实木家具的产品质量，突出木材纹理，提高家具的附加值。

施工方式

- 擦涂

施工条件

- 温度 5~35℃
湿度 ≤80%

包装规格

- 20kg/4kg

PRODUCT USE

- Used for filling and coloring the base material of high-end solid wood furniture and wood products.

PRODUCT CHARACTERISTICS

- This product is carefully developed with imported resin and filler with good filling performance. It has the advantages of good adhesion, flexibility and filling with the primer. The filling performance is better than that of Pu Grice, and one primer can be saved.
- It is not easy to sink; it has good anti sinking property and strong sense of color layer, and can spray PU high permeability primer or PU particle primer after wiping.
- Simple construction, easy to wipe and collect, fast drying, time saving, labor saving, primer saving, after cold and hot circulation
- Environmental protection and clean smell, less construction smell, and the residual smell after construction is obviously better than that of Grice and other fillers. The product has strong dissolving power, and can add brilliant color essence and high transparent color paste for color matching.
- High filling, no sagging, not easy to bubble after spraying primer, good transparency, good filling performance, two times of primer can seal the base material of Fraxinus mandshurica
- Easy to wipe and apply, clear and natural wood grain coloring texture, strong layering sense, and the primer can be sprayed 2 hours after wiping and applied, with good adhesion and no peeling off.

PRODUCT UNIQUENESS

- Meet the requirements of gb18581-2009, environmental protection and safety. It can be added to know wood high transparent brilliant color essence or high transparent color paste color matching. After grinding and punching, the original adjusted color will be pasted on the worn-out position to wipe again, and the overall color will return to the original, no trace, improve the product quality of solid wood furniture, highlight the wood texture, and improve the added value of furniture.

CONSTRUCTION METHOD

- Rubbing

CONSTRUCTION CONDITION

- Temperature 5 ~ 35 °C
Humidity ≤ 80%

PACKING SPECIFICATION

- 20kg/4kg